
Protokół  

z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie  

odbytej w dniu 30 marca 2005 r. w godz. 9ºº do 

11ºº  

w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 

Dworcowej 3  

  

  

Ad.1  

  

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski 

stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji 

uczestniczy 13 radnych ( nieobecny pan Alfons Troka). W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

         Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni 

goście. (Listy obecności w załączniku do protokołu)  

  

Ludwik Szparkowski- zanim zaczniemy obrady proszę 

wszystkich o powstanie i uczczenie śmierci, naszego 

Radnego, Pana Zenona Zielińskiego.  

Minuta cziszy.  

  

Ad.2  

  

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 

zapytał radnych czy wnoszą  uwagi do przedstawionego 
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porządku obrad sesji.  

  

Radni jednogłośnie „za” – brak pytań.  

  

  

Proponowany porządek obrad.  

  

1.     Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  

2.     Przyjęcie porządku dziennego.  

3.     Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4.     Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5.     Interpelacje i wnioski radnych.  

6.     Informacja o przychodach i kosztach Gminnego 
Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Liniewie.  

7.     Informacja o przychodach i kosztach Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Liniewie z filią w Wysinie  

8.     Podjęcie uchwał w sprawach:  

   - zmian w budŜecie Gminy Liniewo,  

   - uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze  

    socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Liniewo.  

9.     Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

10. Wolne głosy i wnioski.  

11.                 Ustalenie terminu następnej sesji.  

12. Zakończenie sesji.  
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Ad.3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

  

         Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z 
poprzedniej sesji. Brak uwag.  

  

-Radni jednogłośne „za” przyjęciem protokołu z 
poprzedniej sesji. Głosowało 12 radnych.  

  

Ad.4  

  

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań  

w okresie międzysesyjnym.  

  

  

Witamy nowych sołtysów to są: Pani Alicja Sobisz (Sołtys 
Starego Wieca)  

i Pan Bogusław Ryng (Sołtys 
Deki).  

  

         Zostają wręczone kwiaty, przez Wójta Gminy 
Liniewo.  
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Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym /od 25 lutego do 29 marca 2005r/ 

(Sprawozdanie w załączniku do protokołu)  

  

  

Ad.5  

  

Interpelacje i wnioski radnych.  

  

Doszedł 13 radny, przeprosił za spóźnienie.  

  

A. Derrra- chciałam zauwaŜyć Ŝe w Głodowie powstaje 
dzikie wysypisko śmieci. Śmieci wyrzucane są w środku 
lasu, trzeba coś  z tym zrobić, trzeba zapobiec dalszemu 
wyrzucaniu.  

  

Następna sprawa, którą zgłaszałam juŜ kilkakrotnie to 
czystość na przystankach. Jest straszny bałagan, na 
niektórych brakuje koszy przez co są strasznie brudne i 
 nie estetyczne. To świadczy w pewien sposób o naszej 
gminie.  

  

W.Szarmach- ja chciałbym poruszyć temat podtopienia 
Wysina. Na dzień dzisiejszy to co się tam dzieje to jest 
tragedia. Jeszcze trochę to Wysin będzie pływać. Tak dalej 
nie moŜe być! Urząd Gminy teŜ musi się do tego dołączyć. 
Przyszedł czas topienia śniegu, zalewane były studnie, 
przelewało hydrofornie. Wszystko było pełne, były straŜe 
wodę pompowały ale tak wiecznie nie moŜe być. To jest 
natura, trzeba to naprawić. Proponuję aby Wójt Gminy 
spotkał się z Rejonem Dróg i znalazł jakieś sensowne 
rozwiązanie. Według mnie ta woda nie moŜe iść przez 
wieś.  

Proszę o przegląd hydrantów, zapowiadają ciepłe lato i 
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dobrze byłoby one sprawne.]  

Dostaliśmy 30 tyś. zł na drogi śródpolne. Mam pytanie 
odnośnie podziału tych pieniędzy, jak to będzie wyglądało? 
Czy kaŜdy z sołtysów otrzyma określoną liczbę pieniędzy?  

  

T.Borkowski- Trzeba przyjrzeć się studzienkom, szybko 
się zapychają przez co nie mam przepływu. Bardzo często 
jest tak Ŝe w ten sposób zostają zalane domy prywatne. 
Następna sprawa jest taka nie moŜe tak być Ŝe woda 
pakuje się w kanalizę a później w oczyszczalnię.  

Jak mamy juŜ tą równiarkę to wydaje mi się Ŝe trzeba ją 
dobrze wykorzystać. Dobrze byłoby aby informować 
sołtysów kiedy i na jakim terenie będzie. KaŜdy sołtys zna 
najlepiej swój teren.  

Ostatnia sprawa dotyczy tego hydrantu koło sklepu w Orlu. 
Od pewnego czasu cieknie i jest uszkodzony.  

  

R.Kruszyński- apelacja odnośnie terenu między Nową 
Karczmą a Liniewem. Niedawno był remont na tym 
odcinku, dziury dalej są. Problem moŜe jest w firmie, która 
ten odcinek remontowała? Tak nie moŜna tego zostawić, 
droga wygląda tragicznie  

  

L. Szparkowski- Czy są jeszcze jakieś pytania uwagi?  

  

Brak  

  

Ad.6  

  

Informacja o przychodach i kosztach Gminnego 
Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Liniewie. 

( informacja dołączona do protokołu)  
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L. Szparkowski- kto jest za przyjęciem bilansu?  

  

Jednogłośnie „za”- głosowało 13 radnych  

  

Ad.7  

  

Informacja o przychodach i kosztach Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Liniewie z filią w Wysinie ( informacja 

dołączona do protokołu)  

  

L. Szparkowski- Czy Rada zatwierdza bilans?  

  

Jednogłośnie „za”- głosowało 13 radnych  

  

  

  

Ad.8  

Podjęcie uchwał w sprawach:  

  

- zmian w budŜecie Gminy Liniewo,  

  

L.Szparkowski-  czy są pytania odnośnie uchwały?  

  

Brak.  

  

 L.Szparkowski-  kto jest za przyjęciem zmian w 
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budŜecie?  

  

12 „za”- jedna osoba nieobecna ( wyszła na przerwę)  

  

Pan Andrzej Hinc czyta Uchwałę ( dołączona jest do 
protokołu)  

  

Przerwa do godziny 10ºº  

  

  

  

  

  

  

  

Ad.10  

  

Wolne głosy i wnioski.  

  

  

L.śakowski- wydaje mi się Ŝe trzeba poinformować 
Zarząd Dróg o tych grubych konarach  na trasie Nowa 
Karczma- Liniewo, które stwarzają niebezpieczeństwo. 
Trzeba je obciąć i w końcu zrobić porządek.  

  

H.Peek- wracając do tematu dróg, licząc 2 przyczepy 
tłucznia na 6 kilometrów to jest śmieszne. Kiedyś Ŝwir 
woŜony był tygodniami. Te polne drogi są tragiczne, 
dopóki moŜna to mieszkańcy sobie radzą. PrzecieŜ na 
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terenie naszej Gminy jest wiele takich dróg gdzie nie ma 
podkładu a jest sam Ŝwir.  

  

Z.Sapierzyński- Temat dróg poruszę na najbliŜszym 
posiedzeniu powiatu.  

  

A.Sobisz- my nowi sołtysi nie mamy jeszcze tablic, p.Wójt 
obiecał, ale nic w tym kierunku nie jest robione.  

  

p. Wójt Gminy-  tablica którą mieliśmy poszła do 
Głodowa. Postaram się w najbliŜszym czasie zaopatrzyć w 
nowe tablice tych którzy ich nie mają.  

  

Ad.11  

Ustalenie terminu następnej sesji.  

  

L.Szparkowski- proponuję najbliŜsze spotkanie Sesji na 
22 kwietnia.  
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